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Bakgrunn – hvorfor starte prosjektet

• Vi ble kontaktet av en representant for Idium som informerte 
om at de ønsket å fase ut/prioritere ned WordPress, som var 
den plattformen nettsidene baserte seg på. 
• Vi ble tilbudt om å migrere til en annen plattform, Umbrako, 

som var den plattformen Idium ønsket å basere seg på.
• For å ha et alternativ bestemte vi oss for å vurdere løsningen i 

StyreWeb. 



Om valg av løsning

Vi valgte å satse på StyreWeb, bl.a. av følgende 
grunner:

• Brukergrensesnittet er enkelt, slik at terskelen for å 
legge ut innhold blir lav

• Flere i hver lokalforening kan bidra til å legge ut 
innhold på hjemmesiden. Lokalforeningene styrer 
selv legge hvem som gis tilgang til å legge ut innhold 
på hjemmesiden

• Data (bilder osv.) lagres lokalt, slik at det blir mer 
oversiktlig og vesentlig enklere å vedlikeholde

• Lokalforeningene får kun et system å forholde seg til



Status og videre prosess

• Hjemmesiden er etablert og satt i drift både lokalt og 
sentralt
• Prosjektet med StyreWeb er avsluttet, og vi har overtatt 

løsningen
• Det er noen mindre tilpasninger som må gjøres
• Det viktigste som gjenstår er
• Etablering av statistikk over trafikk med Google Analytics
• Sluttføre overføring av innhold fra gammel til ny 

hjemmeside
• Avklare behov for opplæring, spesielt for nye 

webansvarlige



Gruppediskusjon
• Når vi legger ut bilder er det særlig to forhold som må 

vi være bevisste på
• Opphavsrett
• Personvern

• Hjemmesiden er åpen for »all verden». Det er et krav 
at de må være innhentet tillatelse før bilder legges ut.
• Hvilken policy har dere for dette lokalt?
• Er det behov for klarere retningslinjer fra landstyret

når det gjelder personvern?


